

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

PENGHARGAAN

Alhamdulillah, kepujian dan kesyukuran kepada Allah (S.W.T) yang telah memberi taufik dan hidayat-Nya kepada penulis sehingga dapat menyempurnakan penulisan kertas projek ini pada masa yang ditetapkan.

Ucapan kesyukuran juga kepada Allah(S.W.T) yang bermurah hati menggerakkan kekuatan fikiran, tenaga dan kesabaran untuk penulis menjalankan kajian dan menempuh halangan-halangan disepanjang proses penyiapan kertas projek ini.

Pada kesempatan ini penulis ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada pensyarah dan penyelia, Ustazah Paizah binti Haji Ismail yang telah bersusah payah meluangkan masa dan tenaga beliau untuk membimbing penulis dalam usaha menyiapkan kertas projek ini, atas nasihat dan tunjuk ajar yang padu dari beliau tadi telah banyak memberikan semangat untuk penulis terus gigih dan tabah. Kesanggupan yang beliau tunjukkan dalam membantu penulis tadi merupakan pengorbanan yang amat besar ertinya dan sangat penulis hargai.

Ucapan terima kasih juga ditujukan kepada pihak Perpustakaan Universiti Malaya, Perpustakaan Undang-undang Universiti Malaya dan Perpustakaan Awam Pusat Islam yang telah sudi memberikan kesempatan dan kerjasama kepada penulis membuat penyelidikan diperpustakaan-perpustakaan tersebut.

PERPUSTAKAAN UNIVERSITI MALAYA

Terima kasih juga kepada semua pensyarah dan pengajar yang telah mencurahkan ilmu yang tidak ternilai disepanjang penulis berada di Universiti Malaya. Jasa baik mereka akan abadi dalam kenangan.

Tidak lupa buat emak dan ayah, terima kasih atas segala pengorbananmu selama ini. Untuk keluarga tersayang budi kalian tetap dalam ingatan. Khas dititipkan buat teman yang setia bersama penulis disepanjang jatuh bangun sebagai seorang pemuntut, kesabaran dan ketabahanmu amat menghargakan.

Akhirnya diucapkan ribuan terima kasih kepada teman-teman seperjuangan, penghuni-penghuni unit 10E, Jah, Siah dan Wan Norihan serta semua yang terlibat bagi menyiapkan kertas projek ini sama ada secara langsung atau tidak.